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Astazi, data de mai sus, la sediul Primariei Municipiului Focsani din B-dul Dimitrie Cantemir nr. 1 bis, are loc sedinta de indata a
Consiliului Local al Municipiului Focsani.
D-nul Eduard-Marian Corhana, Secretar al municipiului Focsani, deschide sedinta de indata din 14.11.2012, sedinta convocata
prin dispozitia d-lui Primar 8232/ 13.11.2012, constatand ca in sala sunt prezenti un numar de 19 consilieri din totalul de 21 de
consilieri atat cat alcatuiesc Consiliul local municipal in acest moment, este astfel indeplinita conditia art. 40 alin. (1) din legea nr.
215 / 2001, privind administratia publica locala, republicata cu modificarile si completarile ulterioare.
Dl. secretar al municipiului Focsani Eduard Corhana face prezicarea ca absenteaza motivat d-nii consilieri Ionel Preda avand un
deces in familie si Berbece Gheorghita din motive medicale.
Deasemeni dl. secretar al municipiului Focsani Eduar Corhana aduce la cunostinta ca participa la aceasta sedinta dl. Presedinte
al Consiliului Judetean Vrancea Marian Oprisan, dl. Subprefect al Judetului Vrancea Cristi Misaila si din partea Parlamentului
Romaniei dl. Deputat Ciprian Nica.

La sedinta participa:
? d-nul Decebal Bacinschi – Primar al municipiului Focsani;
? d-na Natasa Nemes – director executiv, Directia economica;
? d-na Cristina Dascalescu – consilier juridic, directia administratie publica;
? d-na Cristina Padineanu – inspector Directia resurse umane;
? d-na Cristina Costin – sef serviciu, investitii, fond locativ;
? d-nul Liviu-Dan Pogorevici – director executiv, Directia administratie publica locala;
? d-na Carmen Ghiuta – sef serviciu juridic contencios;
? d-na Eugenia Dragusanu – inspector, compartiment proiecte;
? d-na Maria Murgoci – director Ansamblul Folcloric „Tara Vrancea”;
? d-nul Mariean Visan – director SC ENET SA Focsani.

La sedinta mai participa cetateni ai municipiului Focsani, precum si reprezentanti ai mass-mediei locale.

In continuare dl. Presedinte de sedinta Radu Nitu prezinta proiectele ordinii de zi care cuprinde:

1. proiect de hotarare privind aprobarea rectificarii bugetului local al municipiul Focsani pe anul 2012;

2. proiect de hotarare privind aprobarea pretului local de facturare a energiei termice furnizata populatiei prin sistem centralizat,
in municipiul Focsani;

3. proiect de hotarare privind aprobarea majorarii capitalului social al SC ENET SA Focsani;

Nu sunt discutii si se supune la vot ordinea de zi si se aproba cu 19 voturi „pentru”.

Inainte de a se intra in ordinea de zi solicita si ia cuvantul dl. Presedinte al Consiliului Judetean Vrancea Marian Oprisan „va rog
sa-mi dati mie voie inainte de a intra in ordinea de zi sa ma adresez Consiliului Local Focsani, in baza atributului de coordonare
al Consiliilor Locale pe care il are Consiliul Judetean.
Doamnelor si domnilor consilieri, distinsi invitati, stimati reprezentanti ai mass-media locala si centrala sedinta de astazi vine pe
un fond reparatoriu. Nu am venit la sedinta Consiliului Local de astazi sa intru in polemica cu nici un domn consilier, vreau sa
auziti doar punctul de vedere al administratiei publice judetene si a demersurilor pe care eu personal le-am facut, pentru ca
anumite chestiuni absolut stringente, fiind la dispozitia cetatenilor judetului Vrancea si ai municipiului Focsani le-am efectuat in
ultima perioada. In primul rand vreau sa va readuc aminte ca Focsaniul a traversat in vara anului trecut o situatie absolut
nesatisfacatoare sub aspectul faptului ca cetatenii au fost lipsiti o buna perioada de timp, chiar in mijlocul verii, de ceea ce este
absolut necesar si ma refer aici la apa calda. Vreau sa fac un apel la memoria dumneavoastra si sa va spun cat se poate de clar
ca acest lucru s-a produs si probabil s-ar mai fi produs in continuare pentru faptul ca Guvernul Romaniei si ma refer aici la
Guvernul d-lui Emil Boc, Guvernul Partidului Democrat Liberal, a eliminat subventiile, desi nu era obligat sa o faca. Asa cum o
negociere directa cu organismele internationale si financiar internationale si cu Comisia Europeana am putut sa amanam atunci
cand s-a dorit scoaterea subventiilor la energia termica livrata cetatenilor am mai fi putut discuta absolut responsabil aceasta
chestiune si nu ne-am fi intalnit cu asemenea problema. Dar astazi va spun cu toata responsabilitatea ca daca nu as fi discutat
foarte serios cu Ministrul Administratiei si Internelor si cu Primul Ministru Victor Ponta si cu Ministrul Finantelor Florin Georgescu
si tin sa le multumesc pe aceasta cale in special Primului Ministru Victor Ponta pentru sprijinul pe care l-au dat municipiului
Focsani in ceea ce priveste subventia la energia termica livrata cetatenilor municipiului Focsani. Practic in aceasta iarna
cetatenii municipiului Focsani ar fi ramas fara caldura si fara apa calda. Suma de 60 de miliarde pe care a acordat-o Guvernul
Romaniei Primariei municipiului Focsani si municipalitatii Focsani va obliga la cateva lucruri absolut necesare in perioada
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urmatoare.
In primul rand este vorba de o analiza definitiva, irevocabila si profesionala asupra functionarii societatii comerciale ENET SA, pe de o
parte. Pe de alta parte trebuie supravegheate si evident continuate, ca sa nu spun realizate, de o maniera absolut profesionala a
tuturor proiectelor pe energie termica si tot ceea ce implica acest lucru pe raza municipiului Focsani, dar o sa ma refer si la acest
lucru. Si nu in ultimul rand eu va recomand, inteleg ca deja in ordinea de zi aveti un asemenea punct, o analiza cat se poate de clara,
inteleg ca astazi veti reduce pretul la energia termica livrata, la gigacalorie, dar eu cred ca in perioada imediat urmatoare va trebui sa
facem o analiza definitiva asupra a aceea ce inseamna pretul gigacaloriei livrate cetatenilor municipiului Focsani racordati la reteaua
centralizata.
Tin sa va precizez cateva lucruri extrem de importante care au stat in atentia mea in ultima perioada, ma refer in ultimele 6 luni de zile,
de cand Guvernul Victor Ponta se afla in Romania la guvernare. Discutiile repetate cu Ministrul Dezvoltarii Regionale si cu Ministrul
Mediului va obliga, in special Primaria municipiului Focsani sa urmariti cu atentie toate proiectele finantate partial de la bugetul de stat
in perioada urmatoare. Si ma refer aici la Programul de Dezvoltare Urbana PIDU in Cartierul Sud, Mindresti si Laminorul. Programul
de reabilitarea sistemului de termoficare urbana la nivelul municipiului Focsani in scopul conformarii la Legislatia de mediu si a
cresterii eficientei energetice are mai multe etape: prima data s-a demolat centrala veche, dl. Primar foarte curand va semna
contractul cu cel care si-a adjudecat licitatia privind retelele termice, vreau ca cetatenii sa stie ca doua treimi din retelele termice ale
municipiului Focsani vor fi inlocuite si deasemenea vor fi complet reabilitate si modernizate zece puncte termice absolut noi.
Deasemenea va recomand sa finalizati in termenii stabiliti de contractele respective Scoala Generala nr. 9 „Stefan cel Mare” care a
primit finantare consistenta din partea bugetului de stat si a Ministerului Dezvoltarii, Scoala nr. 1 din Sud care deasemenea este in
reabilitare si modernizare si va recomand deasemenea d-le Primar sa ne invitati la momentul in care se vor demara lucrarile la
Colegiul National Unirea pentru ca si acesta este o investitie importanta a Ministerului Dezvoltarii Regionale si evident beneficiar fiind
municipiul Focsani.
Un alt lucru pe care am tinut sa-l precizez foarte mult este ca eu vreau sa-mi cer scuze cetatenilor municipiului Focsani pentru deranjul
pe care il facem cu cel mai important proiect de canalizare, reabilitare si la introducerea unor noi sisteme de alimentare cu apa la
nivelul cartierelor din municipiul Focsani, ma refer la programul Vranceaqua care este desfasurat de Consiliul Judetean Vrancea prin
Compania de Utilitati Publice care are o valoare de 17 milioane de euro la nivelul municipiului Focsani. De ce? Pentru ca este suficient
deranj, va mai fi deranj pe strazile municipiului si in special in Cartierul Mindresti acolo unde nu a existat retea de alimentare cu apa si
va fi introdusa alimentarea cu apa complet noua si ca speram noi ca intelegerea cetatenilor municipiului Focsani sa fie suficienta
pentru a putea duce evident la capat intr-un mod profesional toate aceste investitii.
Eu cred ca reabilitarea sistemului de termoficare a municipiului Focsani in scopul conformarii la legislatia de mediu va rezolva definitiv
si problemele pierderilor inregistrate de societatea comerciala ENET SA si datorita energiei electrice produse permanent care va fi
introdusa evident in sistemul national va acoperi diferenta de costuri cel putin in timpul verii si atunci cand centrala va functiona doar
pe apa calda, dar functioneaza la aceeasi parametri ca si cand ar furniza si caldura. Acest program important al Ministerului Mediului a
carui beneficiar este Primaria municipiului Focsani este finantat dupa cum urmeaza si vreau sa fac aceasta precizare pentru ca este
important: valoarea totala a proiectului este de 1.500 miliarde de lei vechi, adica 149.214.754 lei, din fondul de coeziune al Uniunii
Europene este vorba de 74.607.377 lei, iar din bugetul de stat aflat la dispozitia Guvernului Romaniei si a Ministerului Mediului suma
de 67.146.639 lei, bugetului local al municipiului Focsani revenindu-i doar cuantumul de 5% si anume 7.460.738 lei. Eu cred in
aceasta abordare si cred ca acest proiect va fi finalizat in asa fel incat sa nu ne mai intalnim cu problemele trecute de termie ale
municipiului Focsani.
In alta ordine de idei, vreau sa mai fac o precizare, am auzit tot felul de colegi consilieri, lideri mai mult sau mai putin politici, vorbind
despre faptul ca am interzis campania electorala in municipiul Focsani. Doamnelor si domnilor consilieri, stimati cetateni ai municipiului
Focsani, este a treia, practic, legislatura cand eu incerc foarte clar in numele cetatenilor judetului Vrancea pe care il reprezint legal si
constitutional sa facem curatenie in aceasta comunitate. Nu sunt de acord si de aceea am recomandat Hotararea de Consiliu Local
colegilor mei, Primarului municipiului Focsani si colegilor consilieri din Uniunea Social Liberala, initierea acestui proiect pentru ca nu mi
se pare absolut normal sa ii agresam pe cetatenii municipiului Focsani si ai judetului Vrancea cu mash-uri imense cu figuri de
politicieni pe blocurile din municipiul Focsani, nu sunt de acord cu bannerele agatate de stalpi, iar eu v-as recomanda d-le Primar si
Consiliului Local deasemenea, sa poarte o discutie extrem de serioasa cu societatea Electrica in asa fel incat nici un fel de publicitate
vizuala sa nu se mai faca pe stalpii apartinand Electrica, dar aflati pe domeniul public al municipiului Focsani, deoarece apare o
ipostaza absolut inestetica cu lucruri agatate pe stalpi ca sa faca nu stiu ce reclama politicienilor sau companiilor comerciale. Eu stiu
ca municipiul Focsani are suficient outdoor si suficiente panouri de publicitate aprobate prin hotararile dumneavoastra si eu cred ca
acelea sunt suficiente pentru reclama comerciala. Deci nu sunt de acord sa murdarim nici municipiul Focsani, nici celalalte orase, nici
municipiul Adjud si nici localitatile judetului.
De aceea fac un apel pentru ca aici sunt toate partidele reprezentate in Consiliul Local Focsani, vreau sa fac apel la o campanie
decenta, o campanie care sa nu murdareasca localitatile judetului nostru, indiferent daca este vorba de USL, de PDL, de ARD, de PP,
nu vrem sa vedem afise pe semnele de circulatie, panouri care sa distraga atentia conducatorilor auto in trafic si tot felul de cladiri
desenate, vopsite si altele.
Deci acesta este demersul pe care l-am facut, eu cred ca este corect si eu cred ca este impartasit de majoritatea cetatenilor din
municipiul Focsani.
Atat am vrut sa va transmit si va urez succes in activitate si deasemenea partidelor politice reprezentate la nivelul Consiliului Local le
doresc succes in campania electorala in perspectiva alegerilor Parlamentare din 9 decembrie. Va multumesc.”
Ia cuvantul dl. Primar Decebal Bacinschi „d-le Presedinte al Consiliului Judetean Vrancea, d-nelor si d-nilor consilieri. Un efort
deosebit a facut dl. Presedinte al Consiliului Judetean pentru obtinerea acestor bani. De trei luni de zile incercam sa obtinem acesti
bani, nu era nici o iesire din aceasta criza in care noi ne aflam acum. Speram ca in aceasta iarna sa nu mai avem probleme in
municipiul Focsani privind incalzirea si apa calda si in acelasi timp odata cu terminarea lucrarilor la noua centrala problemele si toate
aceste neajunsuri pe care le avem cu societatea noastra de termoficare sa intre in normal. Dorim sa asiguram cetatenilor din
municipiul Focsani servicii de buna calitate, dorim sa asiguram un pret accesibil si convenabil pentru toti cei care vor dori sa
foloseasca sistemul centralizat, sunt convins ca dupa terminarea acestor investitii foarte multi cetateni care la ora actuala nu mai
beneficiaza de sistemul centralizat vor incerca sa revina la sistemul centralizat al municipiului Focsani.

D-le Presedinte avem o rugaminte la dumneavoastra, este un proiect discutat de acum cativa ani, privind reteaua de gaz
Liesti-Focsani. Exista studiu de fezabilitate, avem posibilitatea acum sa rezolvam aceasta problema, municipiul Focsani la aceasta ora
datorita faptului ca anumite localitati au fost racordate, este subdimensionata aceasta retea si in acelasi timp ea nu mai prezinta o
mare siguranta datorita faptului ca ea trece pe dedesuptul apei Putna, am avut acum cativa ani cand am avut inundatiile, am avut un
mare necaz atunci cand a fost rupta conduca. Daca avem posibilitatea sa rezolvam aveasta problema?
Si ce-am mai dori noi? Am avut discutii cu toti factorii de raspundere sa realizam in perioada imediat urmatoare, peste un an, doi sa
vedem cand, o conducta sa alimenteze direct din conducta de transport a Transgaz-ului o conducta care sa alimenteze numai CET-ul
nostru. Exista aceasta posibilitate, am mai discutat-o asa cum v-am mai spus cu cei care raspund de acest lucru, daca vom realiza si
lucrul acesta pretul gigacaloriei se va reduce cu cel putin 1/3. Va multumesc si vreau sa va asigur pe dumneavoastra, pe domnii



consilieri ca toata atentia nostra este indreptata spre finalizarea acestor proiecte. Este o perioada un pic mai grea, este perioada de
iarna, dar suntem convinsi ca odata ce vom trece aceasta iarna sa incercam sa finalizam. Pentru ca noi avem de finalizat la sfarsitul
lunii aprilie trebuie sa terminam Colegiul Unirea, trebuie sa finalizam investitia de la centrala termica si totodata va invitam pe toti cei
prezenti, d-le Presedinte, vineri la ora 10.00 dorim sa fiti prezenti la semnarea contractului intre Primaria municipiului Focsani si
societatea care va efectua lucrarile de reabilitare a punctelor termice si retelelor in municipiul Focsani, dupa care vom merge sa facem
o vizita la noua centrala termica din municipiu.”
Dl. Presedinte al Consiliului Judetean Vrancea Marian Oprisan „va mai retin cateva secunde, dl. Primar mi-a dat idea, altfel nu as mai
fi intervenit. In primul rand d-le Primar va informez asupra faptului ca Consiliul Judetean si echipa mea tehnica de la Consiliul
Judetean lucreaza la un document foarte serios privind extinderea mai multor retele de gaze la nivelul judetului Vrancea. Ideea si
studiul pe care l-ati facut este foarte bun sigur ca va spun foarte clar Ministrul Economiei Daniel Chitoiu este un om foarte aplecat
asupra problemelor venite de la comunitatile din Romania si in special as putea spune ca daca il vom cere sprijinul pentru aceasta
chestiune ni-l va acorda fara probleme impreuna cu toate institutiile din subordinea sa. Iar vreau sa stiti ca sunt interesat de mult mai
multe localitati de de racordarea la gaze a acestora de pe raza judetului Vrancea.
Pe de alta parte profit de ocazie si vreau sa va dau o veste buna. Vreau sa dau o veste buna cetatenilor municipiului Focsani pentru
ca o merita, copii municipiului Focsani care vor fi beneficiarii acestei investitii. Proiectul pe care eu l-am lansat in anul 2004 si anume
bazinul de inot al municipiului Focsani care a fost oprit 8 ani de zile de catre Guvernele de dreapta care s-au succedat la conducerea
Romaniei, va deveni o realitate. Bazinul de inot a intrat in procedura de licitatie si pot sa va spun ca valoarea investitiei este acoperita
in integralitate din bugetul Ministerului Dezvoltarii Regionale si Turismului in valoare de 364 miliarde de lei.”
Dl. presedinte de sedinta Ratu Nitu „d-nelor si d-nilor consilieri va rog sa-mi permite-ti ca in calitate de presedinte de sedinta sa-i
multumim si noi d-lui Presedinte Marian Oprisan pentru preocuparea constanta de a aduce fonduri pentru investitii in judet si in special
pentru municipiul Focsani care va deveni un oras modern si va multumim pentru prezenta dumneavoastra d-le Presedinte, la sedinta
de astazi.”

Se prezinta punctul 1 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind aprobarea rectificarii bugetului local al municipiul Focsani pe anul
2012.
Nu sunt discutii si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 19 voturi „pentru”, devenind hotararea nr. 158/336

Se prezinta punctul 2 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind aprobarea pretului local de facturare a energiei termice furnizata
populatiei prin sistem centralizat, in municipiul Focsani.
Dl. consilier Neculai Tanase „constat ca in Consiliul Local a devenit o moda aceste sedinte de indata. Aceste sedinte de indata
inseamna ca avem o urgenta in municipiul Focsani, este foarte bine sa se faca cand avem urgente insa constatam ca astazi urgenta
numarul unu este sa se faca campanie electorala. Stiu ca interventiile mele irita mult.”
Intervine dl. Presedinte al Consiliului Judetean Vrancea Marian Oprisan „dumneavoastra in baza Regulamentului de functionare al
Consiliului Local aveti obligatia sa va referiti la tema de la ordinea de zi.”
Dl. consilier Neculai Tanase „exact la asta vreau sa ma refer. Stiam sa interventiile mele irita insa stimati colegi din ejecherul stang
politic trebuie sa va obisnuiti cu aceste critici pentru ca intotdeauna opozitia critica puterea, iar dumneavoastra „Slava Domnului”
sunteti de 22 de ani la putere in judetul Vrancea.”
Intervine dl. presedinte de sedinta Radu Nitu „d-le consilier va atrag atentia sa vorbim la proiect.”
Dl. consilier Neculai Tanase „constat cu stupoare lipsa totala de consecventa a USL-ului, a d-lui Primar Decebal Bacinschi, daca anul
trecut pe vremea aceasta propuneati si votati un pret al gigacaloriei de 400 de lei, anul acesta v-ati sucit si vreti sa o faceti 240 lei.
Este foarte bine, nu este nimic rau in asta si inafara de asta ati apelat si la acel proiect, contractul de finantare cu fonduri europene in
care stim ca pe 2013 pretul trebuie sa fie de 239,11 lei. Dar domnilor PDL-ul de un an de zile tipa pentru acest pret. Eu ma bucur ca
astazi dumneavoastra in sfarsit sunteti de acord cu acest lucru, cu acest pret al gigacaloriei si mai stiu ca odata cu aceasta micsorare
creste efortul bugetului local. 140 miliarde de lei, daca facem un calcul matematic. Nu stiu cati ani sunt adusi, este foarte bine ca sunt
adusi insa pana anul trecut tineti minte cu totii ca ati votat 400 lei gigacaloria. Inconsecventa este de netagaduit. Dl. Presedinte al
Consiliului Judetean Marian Oprisan a spus de nenumaratele proiecte pe care le-a adus, foarte bine a adus foarte multe proiecte insa
foarte multe proiecte au fost si de la hulitul Guvern Boc pe care dumneavoastra astazi il denigrati, fiecare a facut ceea a ce putut sa
faca. Eu as vrea sa o rog pe d-na Natasa Nemes sa ne spuna cat inseamna anual pentru ca de la bugetul local se acorda 200
miliarde de lei pentru ENET?’
Dl. Primar Decebal Bacinschi „vreau sa va raspund la cateva lucruri. De ce aceste sedinte? Ieri Directia de Finante ne-au trimis o
hartie prin care ne-au spus ca au ajuns acesti bani, in conditiile in care astazi am convocat aceasta sedinta de indata datorita faptului
ca Gaz del France ne trimite o hartie prin care ne spune: in conditiile in care pana pe data de 15.11.2012 nu veti face plata banilor 6,5
milioane de lei vom proceda in consecinta, asta stiti ce inseamna, ca ne va inchide gazul. Astazi am vorbit cu d-na director de la mari
clienti i-am spus ca imediat dupa sedinta ii voi trimite pe fax proiectul de hotarare prin care am alocat suma respectiva. D-le consilier
daca mai tineti minte un lucru pe care vi l-am spus anul trecut cand dumneavoastra sustineati 230 gigacaloria. Aduceti bani de la
Guvern si fac 100 lei gigacaloria. V-am spus asa? Dar cum noi nu am primit nici un ban si a trebuit sa suportam noi totul din bugetul
local, a fost foarte greu. Acesta a fost motivul pentru care nu ne-am permis anul trecut sa mergem pe pretul pe care-l doreati
dumneavoastra sa-l avem.”
Dl. consilier Aurel Bacu „salutara initiativa, trebuia rezolvata problema cetatenilor si scaderea este benefica pentru cetatenii
municipiului Focsani care trebuie sa stie ca de la 240 si pana la 418,9 pret aprobat de ANRE se va acoperi cu bani de la bugetul local.
Asta inseamna mai putine investitii la scoli, gradinite si in problemele pe care Consiliul Local le gestioneaza. Asa cum spuneam
colegilor si in sedinta de comisii problema ENET-ului trebuie sa stea foarte serios in atentia noastra. Ne-am propus niste masuri acum
doua sedinte de Consiliu Local la intalnirile cu administratorii si nu prea am miscat nimic. Era vorba de niste audituri pe care sa le
facem la asociatiile de proprietari cu probleme vadite si nu am facut nimic pe aceasta linie. Haideti sa eficientizam putin ENET-ul, sa
vedem care este problema acolo si dupa aceea sa primim cu placere si banii pe care Guvernul ni-i da pentru aceasta iarna. Sa vedem
daca ne mai poate da Guvernul bani si pentru anul viitor.”
Dl. consilier Liviu Ioan Oloeriu „d-le presedinte cred ca aceasta practica de a fi agresati in timpul sedintelor de catre colegul nostru dl.
consilier Tanase, vorbind pe langa subiect, dand conotatii absolut politice cand noi aici facem administratie, nu trebuie sa ramana asa.
Cand am fost presedinte de sedinta am spus-o, este un lucru repetat si o sanctiune in conformitate cu Regulamentul Consiliului Local
trebuie data. In alta ordine de idei, dl. Primar a adus argumentul forte, de ce a fost sedinta de indata. Dar numai aspectul ca aveam
posibilitatea datorita efortului unor oameni din Guvernul USL care au intervenit si au rezolvat problema ENET-ului in Focsani, numai
acest element era suficient sa facem o sedinta de indata si sa dam un mesaj catre cetateni ca gigacaloria s-a ieftenit, pentru ca asta
inseamna liniste pentru cei din Focsani. A face discutia de astazi in maniera in care ati facut-o d-le consilier Tanase, ati facut-o pentru
a face un pic de campanie politica.”
Dl. consilier Neculai Tanase „eu stiam ca irit colegii de la puterea locala, dar oricum mi se pare un pic absurd ca ceea ce spune dl.
consilier Liviu Ioan Oloeriu, poate ca maine, poimaine o sa veniti cu biciul, ma puneti in fata si-mi dati cu biciul pentru ca v-am
deranjat. Cred ca este un pic hilar ceea ce spuneti dumneavoastra. Imi pare rau.”
Nu mai sunt discutii si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 19 voturi „pentru”, devenind hotararea nr. 159/337



Se prezinta punctul 3 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind aprobarea majorarii capitalului social al SC ENET SA Focsani.
Nu sunt discutii si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 19 voturi „pentru”, devenind hotararea nr. 160/338

Dl. presedinte de sedinta Radu Nitu considera ca au fost epuizate toate punctele de pe ordinea de zi, considera lucrarile sedintei
incheiate si multumeste tuturor pentru participare.
Drept care s-a incheiat prezentul proces verbal.

PRESEDINTE DE SEDINTA, Radu Nitu
SECRETARUL MUNICIPIULUI FOCSANI, Eduard-Marian Corhana
INTOCMIT, Daniela Bobeica


